

طلب استلام الأرباح النقدية  
CBDFS Cash Dividend

04 212 1010 | cbd.ae

تابعنا على  
FOLLOW US  
f /cbduae  
t @cbduae

دبي التجاري للخدمات المالية  
CBD Financial Services





## طلب استلام الأرباح النقدية CBDFS Cash Dividend

Dear client,

As per the Securities and Commodities Authority Board of Directors decision No. (3) 2015, concerning the amendment of brokerage rules and regulation, regarding collecting clients bank account number to credit the cash dividends.

The decision made is to enhance the cash dividends paying methods, and develop a mechanism to remove the clients burden of collecting dividends cheques.

Therefore, you are kindly requested to provide us with your bank account, and the supported evidences of information provided accuracy, and fill in the designated forms.

Requirements:

- 1- Fill in the form "Bank Account", for CBD Financial Services.
- 2- Fill in the form "Cash Dividends Request Form" for Dubai Financial Market.
- 3- Fill in the form "Investor Data Amendment Form" for Abu Dhabi Securities Exchange.
- 4- Bank account statement, showing the Bank account number and bank account name, or a letter from the bank

Submit the required documentation to CBD Financial Services or any branch of Commercial Bank of Dubai.

Kindly note that its highly important to provide the required information as soon as possible, to avoid any delay in receiving your cash dividends or your trading transactions in your trading account.

عزيزي العميل:

بناءً على قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (٣) لسنة ٢٠١٥ بشأن تعديل نظام الوساطة في الأوراق المالية الذي يفيد الحصول على بيان الحساب المصرفي للعملاء بغرض تحويل توزيعات الأرباح النقدية و موافاة الاسواق المالية بذلك.

علماً بأن القرار من شأنه تسهيل عملية إيداع الأرباح النقدية، و تطوير آلية العمل بها، كما سيسهل لكم عناء إيداع الشيكات و غيره.

لذلك نرجو تزويدنا ببيانات حسابكم المصرفي الخاص بكم و المستندات الثبوتية التي تفيد صحة و دقة البيانات، و تعبئة النماذج المخصصة لذلك.

المتطلبات:

- ١- تعبئة نموذج "الحساب المصرفي الخاص بدبي التجاري للخدمات المالية"،
- ٢- تعبئة نموذج "طلب إستلام الأرباح النقدية" لسوق دبي المالي.
- ٣- نموذج "طلب تعديل بيانات مستثمر" الخاص بسوق أبوظبي للأوراق المالية.
- ٤- كشف حساب البنك، لإستبيان رقم الحساب و إسم صاحب الحساب. أو رسالة من البنك تفيد بمعلومات الحساب.

على أن يتم تسليم المستندات لشركة دبي التجاري للخدمات المالية أو لأي فرع من فروع بنك دبي التجاري

يرجى العلم بضرورة موافاتنا بالمتطلبات بأسرع وقت ممكن لتلافي أي تأخير في إستلامكم الارباح أو المعاملات الخاصة بتداول الاسهم في حساب التداول الخاص بكم لدينا.



**Client Bank account information.**

**نموذج بيانات الحساب المصرفي للعميل.**

Client Name: \_\_\_\_\_ إسم العميل:

Bank Name: \_\_\_\_\_ إسم المصرف/ البنك:

Branch: \_\_\_\_\_ الفرع:

Country: \_\_\_\_\_ الدوله:

Bank account No.: \_\_\_\_\_ رقم الحساب:

IBAN No.: \_\_\_\_\_ الرقم الدولي IBAN:

Swift code: \_\_\_\_\_ رمز السويفت:

I undersigned \_\_\_\_\_ أقر أنا المدعو  
that all the information provided above is accurate and related to me, and I undertake to update my bank account information if changed immediately. CBD Financial services is not liable for any information of the bank account number.  
بأن كافة البيانات الواردة أعلاه صحيحة، وأتعهد بتحديث بيانات الحساب المصرفي الخاص بي فور تغييرها. ولا تتحمل شركة دبي التجاري للخدمات المالية أية مسؤولية تجاه بيانات الحساب المصرفي.

Client Name: \_\_\_\_\_ إسم العميل:

Signature: \_\_\_\_\_ التوقيع:

Date: \_\_\_\_\_ التاريخ:

**FOR OFFICIAL USE ONLY**

**للاستخدام الرسمي فقط**

Received by: \_\_\_\_\_ إسم المستلم:

Branch: \_\_\_\_\_ الفرع:

Signature: \_\_\_\_\_ التوقيع: